

海联金汇科技股份有限公司 2021年半年度报告摘要

Table with financial data for HaiLianJinHui, including revenue, profit, and shareholder information.

海联金汇科技股份有限公司 第四届董事会第二十一次会议决议公告

Table with financial data and shareholder information for HaiLianJinHui's 2021 H1 report.

海联金汇科技股份有限公司 第四届董事会第二十一次会议决议公告

Text of the board meeting resolution for HaiLianJinHui, detailing financial results and shareholder matters.

海联金汇科技股份有限公司 第四届监事会第二十次会议决议公告

Text of the supervisory board meeting resolution for HaiLianJinHui, detailing financial results and shareholder matters.

海联金汇科技股份有限公司关于全资子公司转让国有建设用地使用权的进展公告

Progress announcement regarding the land transfer of a wholly-owned subsidiary of HaiLianJinHui.

海联金汇科技股份有限公司 关于召开公司 2021 年第一次临时股东大会的公告

Notice of the 2021 Annual General Meeting for HaiLianJinHui, including agenda and voting procedures.

海联金汇科技股份有限公司章程修正案

Amendment to the articles of association for HaiLianJinHui, detailing changes to the charter.

海联金汇科技股份有限公司 2021 年半年度报告摘要

Table with financial data and shareholder information for HaiLianJinHui's 2021 H1 report.

深圳市海王生物工程股份有限公司 2021 年半年度报告摘要

Table with financial data for HaiWangBio, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市海王生物工程股份有限公司 第八届董事局第二十二次会议决议公告

Board meeting resolution for HaiWangBio, detailing financial results and shareholder matters.

深圳市海王生物工程股份有限公司 第八届监事会第十四次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for HaiWangBio, detailing financial results and shareholder matters.

深圳市海王生物工程股份有限公司 第八届监事会第十四次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for HaiWangBio, detailing financial results and shareholder matters.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 2021 年半年度报告摘要

Table with financial data for ZhejiangBangJie, including revenue, profit, and shareholder information.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 第五届监事会第九次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for ZhejiangBangJie, detailing financial results and shareholder matters.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 第五届监事会第九次会议决议公告

Table with financial data for ZhejiangBangJie, including revenue, profit, and shareholder information.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 第五届监事会第九次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for ZhejiangBangJie, detailing financial results and shareholder matters.

深圳市海王生物工程股份有限公司 第八届监事会第十四次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for HaiWangBio, detailing financial results and shareholder matters.

深圳市海王生物工程股份有限公司 第八届监事会第十四次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for HaiWangBio, detailing financial results and shareholder matters.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 第五届监事会第九次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for ZhejiangBangJie, detailing financial results and shareholder matters.

浙江棒杰控股集团股份有限公司 第五届监事会第九次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution for ZhejiangBangJie, detailing financial results and shareholder matters.